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College van Gedeputeerde Staten Provincie Limburg 

Postbus 5700 

6202 MA Maastricht  

 

 

Maastricht, 11 december 2015 

 

 

Betreft: Schriftelijke vragen ex art. 39 RvO inzake status Duurzame Energiecentrales Limburg 

 

 

Geacht college, 

 

Het is al geruime tijd duidelijk dat de Duurzame Energiecentrales Limburg (DECL) niet kunnen worden 

gerealiseerd zoals in 2010 door de provincie aan Imtech is aanbesteed. Op 6 februari 2015 zegde 

gedeputeerde Kersten namens het college toe dat de provincie een nieuw plan zou maken voor de 

besteding van gelden die zijn gereserveerd voor de realisatie van DECL (T1993). 

 

Inmiddels is Imtech failliet. Wij hebben kennis genomen van de mededeling van 3 september jl. van 

gedeputeerden Prevoo en Koopmans dienaangaande. Volgens onze informatie bevindt het DECL-project 

zich nog steeds in de failliete boedel, zonder veel kans dat het door een marktpartij wordt overgenomen. 

 

Gezien deze betreurenswaardige situatie zetten D66 en de SP in op alternatieve aanwending van nog niet 

bestede middelen aan het oorspronkelijke doel: verduurzaming van de energiehuishouding van Limburg. 

Wij overwegen samen met anderen het initiatief hierin te nemen. Het is dan belangrijk dat de 

mogelijkheden en randvoorwaarden voor een dergelijk initiatief voor alle betrokkenen duidelijk zijn. In 

verband daarmee hebben D66 en de SP de volgende vragen aan het college van GS: 

 

1. In hoeverre deelt u onze analyse dat er weinig kans is dat het DECL-project, inclusief de relatie met 

de provincie, door een marktpartij van de Imtech-boedel wordt overgenomen?  

2. Kan de relatie van de provincie met de Imtech-boedel inzake DECL nu worden beëindigd? 

 

Zo ja:  

 

3. Hoeveel voor DECL gereserveerd geld blijft er dan bij de provincie achter?  

4. Welke reeds door Imtech inzake DECL ontwikkelde kennis en tussenproducten, waar de provincie 

voor betaald heeft, kan de provincie dan van de Imtech-boedel claimen? 

5. Hoeveel reeds aan Imtech overgemaakt geld kan de provincie dan van de Imtech-boedel claimen?  

6. Wat is uw beste inschatting van het bedrag dat dan daadwerkelijk uit de Imtech-boedel kan 

worden gered?   

 

Graag zien wij uw antwoorden schriftelijk binnen de daarvoor gestelde termijn tegemoet. 

 

 

Namens de fracties van D66 en de SP in het Limburgs Parlement, 

 

ir. J. van Wageningen H.J.M. Quaedflieg 

D66 SP 

 


